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SESJA RADY MIASTA KEDZIERZYN-KOŹLE 

30.11.2017 

INTERPELACJA 

dotyczy: pojemników z woreczkami na odchody oraz ulicznych koszy"na śmieci Oc;;z. 

Proszę o montaź pojemników wraz z woreczkami na odchody na osiedlu Azoty. 

Po przeprowadzonym remoncie ul. Witosa, brak powyższych pojemników. Proszę 

również o montaź pojemników z woreczkami na odchody na os. Azoty - Zacisze. 

Proszę również, o uzupełnienie o uliczne kosze na śmieci w celu poprawy 

czystości na osiedlu. 
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